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Welcome to the world of Eagle Hills, where our vision for a modern and sophisticated life is 

intertwined with the highest levels of luxurious lifestyles, to cultivate homes people aspire for. 

As an embodiment of our vision and mission to develop sustainable communities that promote 

the growth of the local economy, each of our homes is integrated with smart innovations and 

is serviced through the best facilities and amenities, ensuring an ideal and holistic approach to 

living for others to follow.

Today we are proud to be present in Jordan as the largest real estate developer in the Kingdom, 

developing projects across Amman and Aqaba. At Eagle Hills Jordan, we are committed 

to completing all our developments using the highest of standards that adhere to the same 

professional approach we use across all our projects in Asia, Europe and Africa.   

Mohammad Al Abbar

مرحبــً بكــم في عــالم إيجــل هيلــز، حيــث الرؤيــة الجديــدة لحيــاة عصريــة ومتطــورة تجمــع أعلــى معايــر 
الرفاهيــة التــي يتطلــع إليهــا الإنســان في مســكنه المثــالي. كل مشــروع نقدمــه ملــيْ بالابتــكارات الذكيــة 
والخدمــات عاليــة الجــودة، والتــي تجســد رؤيتنــا ورســالتنا الراميــة إلى تطويــر مجتمعــات مســتدامة، تعــزز 

نمــو الاقتصــاد المحلــي، وتكــون نموذجــً مثاليــً يحتــذى بــه علــى الــدوام.

واليــوم، نفخــر بوجودنــا في الأردن كمطــور عالمــي يتمتــع بمكانــة مرموقــة، لنضــع حجــر الأســاس 
ــا  ــع حرصن ــة، م ــى العقب ــان وحت ــن عمّ ــدءاً م ــة، ب ــدن الأردني ــن الم ــد م ــة في العدي ــال صلب ــدة أعم لقاع
الشــديد علــى الإلتــزام بنهجنــا في مشــاريعنا متعــددة الاســتخدامات والمنتشــرة في ثــاث قــارّات وهــي آســيا 

ــا.  ــا وإفريقي وأوروب

محمد العبار 

Letter From The Chairman
كلمة رئيس مجلس الإدارة 



Today at Eagle Hills Jordan; the largest real estate developer in the Kingdom, we are soaring to 

new heights as we fulfil our vision of delivering developments that are blossoming and flourishing 

with life, reflecting our ongoing commitment to the Kingdom and its people.

From the start, our pledge was to deliver iconic world-class projects and to build residential 

communities that offer modern lifestyle experiences with the highest industry standards.

This is a true testament to our expertise and leading position in many cities across the region 

and the world.

On behalf of our entire team at Eagle Hills Jordan, we thank you for your trust and confidence 

in us and we promise to keep steadfast on our vision.

Abdallah Al Fraihat
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Letter From The CEO
كلمة الرئيس التنفيذي
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Eagle Hills is an Abu Dhabi-based private real estate investment and development company, 
focused on creating new city hubs and flagship destinations in emerging markets. These master 
planned projects draw on the latest technologies to build integrated lifestyle communities that not 
only energize and diversify the local economy but also create jobs.

As a provider of premium lifestyles, we design and implement mixed-use projects including 
residential and commercial properties, hospitality venues, shopping malls, retail and healthcare 
facilities. Eagle Hill is currently developing mixed-use projects in the UAE, Bahrain, Oman, 
Jordan, Morocco, Serbia and Ethiopia.

Eagle Hills Jordan is involved in the management and development of four key projects: 
• The St. Regis Amman and The Residences at The St. Regis Amman
• W Amman and The Skyline Residences
• Saraya Aqaba
• Marsa Zayed - Aqaba

ــر  ــي، تســعى إلى تطوي ــو ظب ــر عقــاري خاصــة ومقرهــا الرئيســي أب ــز شــركة اســتثمار وتطوي إيجــل هيل
وإحيــاء عــدد مــن الُمــدن التــي تشــهدُ بنيتهــا الاقتصاديــة والعمرانيــة والحضاريــة تطــوراً متســارعاً 

لتواكــب المتغيّــرات العالميــة.

وباعتبارهــا مطــوّراً عالميــً لمجتمعــات تتمتــع بأنمــاط حيــاة مميّــزة، ووجهــات متفــردة في البلــدان 
الناشــئة، تســعى إيجــل هيلــز إلى تحقيــق نهجهــا الرامــي إلى دمــج الإبتــكارات الذكيــة مع منتجــات وخدمات 
عاليــة الجــودة؛ لخلــق مجتمعــات مســتدامة تعــزّز نمــوّ الاقتصــاد المحلــي وتخلــق فــرص عمــل متنوعــة. 

ــي:  ــارات ه ــاث ق ــداد ث ــى امت ــتخدام عل ــدّدة الاس ــاريع متع ــا لمش ــز بتطويره ــل هيل ــر إيج ــوم، تفخ والي
ــا وأفريقيــا، تجتمــع فيهــا العقــارات الســكنية والتجاريــة وأضخــم مراكــز التســوّق وأماكــن  آســيا وأوروب
الضيافــة ومرافــق الرعايــة الصحيــة والبيــع بالتجزئــة جنبــً إلى جنــب. فلديهــا اليــوم مشــاريع في: الإمــارات 
ــل  ــك تعم ــة الى ذل ــا. بالإضاف ــا، وإثيوبي ــرب، وصربي ــان، والأردن، والمغ ــن، وعُم ــدة، والبحري ــة المتح العربي

ــر وإدارة أربعــة مشــاريع ضخمــة في الأردن هــي: ــً علــى تطوي الشــركة حالي
• فندق و ذا رزيدنسز سانت ريجيس عمّان
• فندق دبليو عمّان وشقق ذا سكاي لاين

• سرايا العقبة
• مرسى زايد - العقبة

Eagle Hills
إيجل هيلز 



Eagle Hills Global Presence
الحضـور العالمـي لإيجل هيلز

MOROCCO

SERBIA
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البحريــن
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 الإمــارات العربية
UAEالمتحــدة

BAHRAIN

La Marina Morocco
La Bahia Blanca
Rabat Square

Belgrade Waterfront

La Gare

بلغراد واترفرونت

لا غار

Mandarin Oriental ماندارين أورينتال

املاراني
لاباهيا بلانكا
الرباط سكوير

رماسي انيرحبل

شاطىء الفجيرة

واجهة كلباء

جزيرة مريم

بالاس الخان

العنوان رزيدنسز منتجع الفجيرةالعنوان

Fujairah Beach

Kalba Waterfront

Maryam Island

Palace Al Khan

Address Residences Fujairah Resort

Marassi Al Bahrain

The St. Regis Amman

W Amman 

Saraya Aqaba

Marsa Zayed

سانت ريجيس عمّان

فندق W عمّان 

سرايا العقبة

مرسى زايد



أكـبـر مـطـوّر عـقـاري
فـي الممـلــكة

The Largest Developer
In The Kingdom

The Largest Developer
In The Kingdom

أكـبـر مـطـوّر عـقـاري
فـي الممـلــكة

+962 6 5 777 007   -   eaglehillsjordan.com
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Al Raha Village
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Collection Hotel
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Saraya Aqaba
By Eagle Hills

2017-2018

MIXED-USE
DEVELOPMENT

JORDAN

Saraya Aqaba
By Eagle Hills
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Winner Of 8
Property Awards

الفائز بـ 8
جوائز عقارية



Jordan, one of the most touristic destinations in the region, a land of wonders and a wanderer’s 

treasure, has always fascinated people from all over the world and has given neighboring countries 

the ever-evolving getaway they need. A relatively young nation, the Hashemite Kingdom of 

Jordan is home to many ancient, religious and historical sites of various civilizations that left 

magnificent traces of their existence throughout the country.

يعتــر الأردن أحــد أهــم الوجهــات الســياحية في المنطقــة، لمــا يحتويــه مــن كنــوز أثريــة وطبيعيــة فريــدة، 

ومقدســات دينيــة متنوعــة، "يداعــب" ذاكــرة الزمــن ليســرجع مــا مــر علــى ثــراه مــن حضــارات، ويكــون 

مقصــداً للباحثــن عــن الأصالــة والعراقــة، تحــت غــاف حضــاري متقــدم.

Jordan
الأردن



The beating heart and capital of the Hashemite Kingdom of Jordan, Amman is a city that is 

witnessing rapid growth. An authentic city that intertwines originality, hospitality, and 

innovation, it is a perfect city that blends living and working whilst inspiring people to embrace 

their aspirations. 

Amman enjoys favourable climate conditions in addition to cultural, social and security factors 

that make it the ideal tourism destination not just in the region but on an international level.

Today a new dawn shines on Amman with the debut of its new downtown, Al-Abdali. A vision 

that has blossomed into reality and is flourishing with endless life. Al-Abdali entails residential, 

tourism, retail, medical and entertainment districts that cater to any modern lifestyle. 

Amman
عمّان

ــان، عاصمــة المملكــة الأردنيــة الهاشــمية وقلبهــا النابــض، مدينــة تشــهد نمــوّاً متســارعاً يدمــج  عمّ

الأصالــة بالابتــكار، وأصــول الضيافــة بفنــون الحداثــة، مُوجِــدةً بيئــة متناغمــة تمنــح الراغبــن في العمــل أو  

الســكن أو الترفيــه، المــكان المثــالّي الــذي يرتقــي إلى طموحاتهــم ويحقــق آمالهــم.

وتعــد عمّــان أفضــل المــدن في الشــرق الأوســط وشــمال أفريقيــا وتصنــف ضمــن أفضــل الوجهــات 

الســياحية للــزوّار العــرب والأجانــب علــى حــد ســواء، مــن ناحيــة الاعتــدال المناخــي والعوامــل الاجتماعيــة 

ــدّ  ــى ح ــة عل ــة والعالمي ــياحة الإقليمي ــة للس ــة مثالي ــا وجه ــا يجعله ــد مّم ــا الفري ــة بتنوعه والثقافي

ســواء. 

ــواق  ــع أس ــذي يجم ــة ال ــع الحيويّ ــم المواق ــد أه ــدلي أح ــد، العب ــطها الجدي ــان وس ــنُ عمّ ــوم، تحتض والي

ــد  ــة، ليج ــة العالمي ــات التجاري ــادق والعلام ــركات والفن ــات الش ــع كبري ــب م ــً إلى جن ــال جنب ــال والأعم الم

ــاه. ــدٍ مبتغ ــكانٍ واح ــري في م ــان العص الإنس



More than a century in the making, St. Regis defines extraordinary in every way. Transporting 

you to a world that is rare, refined and tailored to your discerning taste. The Residences at The St. 

Regis Amman are truly unique homes, where opulent experiences last a lifetime.

St. Regis invites the connoisseurs of Amman to the most exceptional experiences. The Residences 

at The St. Regis Amman present the privileges of extraordinary living.

تقــدم العلامــة التجاريــة ســانت ريجيــس مــن خــال  توظيــف خبرتهــا التــي تزيــد علــى قــرن مــن الزمــان 

والأذواق  والاحتياجــات  التفاصيــل  أدق  تشــمل  اســتثنائية  تجربــة  شــكل  علــى  والخدمــات  الضيافــة 

ــرّد.  ــة والتف ــم بالفخام ــل مفع ــاة متكام ــلوب حي ــا بأس وتقدمه

وبالقيــاس، تقــدّم الشــقق في ســانت ريجيــس المكانــة الحقيقيــة لأصحــاب الــذوق الرفيــع وتترجــم القيمة 

المثاليــة إلى خدمــات ترقــى لأن تناســب النخبــة المرموقــة مــن المجتمــع.

38,596 M2 2 79

المساحة المبنية أبراج سكنية سكن خاص
Built Up Area Residential Towers Private Residence

M2



 The Signature Address

The St. Regis Amman and The Residences at The St. Regis Amman are situated in the heart of the 

city offering a haven of captivating experiences. Enriched with the finest restaurants, bars, cafés, 

shops and exclusive boutiques located on the Podium Level. As the city's most exclusive address, 

the St. Regis Amman also offers you the opportunity to attend to your social and business affairs 

in customized event spaces.

With meticulous attention to detail, every element is hand-selected with impeccable taste. From 

the texture of the floors to the light rays of the chandeliers, each item seamlessly blends in to 

curate the most exquisite décor that combines lavish comforts.

ــع  ــن الموق ــتفيد م ــان، ليس ــة عم ــة الأردني ــب العاصم ــس في قل ــانت ريجي ــز س ــدق و ذا ريزدنس ــع فن يق

ــد يفــوق  ــب مــن الوســط التجــاري للمدينــة. يقــدم فنــدق ســانت ريجيــس نمــط حيــاة جدي المثــالي القري

ــارة واحــدة  التوقعــات مــن خــال أرقــى المطاعــم والمقاهــي والمناطــق المخصصــة للاحتفــالات، فبزي

ــة إســتثنائية. ســتتمكن مــن لمــس الفــرق وعيــش تجرب

ــأدق التفاصيــل ســتجد  بتصاميمــه الفريــدة التــي تجمــع بــن شــمولية وســائل الراحــة مــع الاهتمــام ب

ــارة المذهلــة القادمــة مــن  أن تصميــم الأرضيــات مكمــل للّوحــة الفنيــة المتكاملــة التــي ترســمها الإن

ــات. الثري

ــرك  ــرى ليغم ــر الأخ ــع العناص ــة م ــة لا متناهي ــور بسلاس ــات والديك ــن التصميم ــر م ــجم كل عنص وينس

ــرة. ــة المتوف ــة الفخم ــائل الراح ــع وس ــور م ــي الديك ــزج رق ــكان. ويمت ــة الم بمتع

الموقع المثالي

Render



A Life Of Grace And Grandeur

The Residences at The St. Regis Amman have been carefully conceived to form a lasting impression. 

Each space hosts a harmony of inspiring sights and indescribable elegance that provides both a 

refined atmosphere and a relaxing environment.

Meticulously designed décor accents the opulence of The Residences at The St. Regis Amman, 

each detail draws the eye and invites the spirit to bask in a luxury lifestyle.

Each home at The Residences at The St. Regis Amman blends classic style with contemporary 

design and state-of-the-art convenience, fulfilling every need and satisfying every desire.

تمتلــك ذا رزيدنســز ســانت ريجيــس - عمّــان تصاميــم فريــدة مــن نوعهــا، فــكل مســاحة داخليــة فيهــا 
تعكــس تناغمــً أنيقــً في أجــواء مُلهمــة  ومريحــة ليــس لهــا مثيــل. 

ديكــورات ذا رزيدنســز ســانت ريجيــس - عمّــان مصمّمــة بحرفيــة عاليــة وتفاصيــل تخطــف الأنظــار، 
ــر. ــاة فاخ ــلوب حي ــتمتاع بأس ــوك للاس تدع

فــكل شــقة تمــزج بــن النمــط الكلاســيكي والتصميــم المعاصــر ووســائل الراحــة الحداثيــة، بمــا يتــاءم 
مــع كافــة الأذواق ويلبــي جميــع الرغبــات.

حياة مُرفّهة 

18-08-2018



Project Components
مكونات المشروع

Hotel

Retail District

Residences Tower A

Residences Tower B

الفندق

محلات تجارية
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Elegant Apartments

Preeminent two 17-storey towers featuring elegant apartments to ensure a quintessential
living experience.

The Residences are comprised of two, three and four bedroom luxury homes featuring:

• Pre-installed kitchen cabinets and appliances
• Separate kitchen entrance in the majority of residences
• Dedicated parking spaces on two levels
• Dedicated storage space
• Garbage chute on each floor

شقق راقية

ــاة  ــط حي ــق نم ــرة تخل ــكنية فاخ ــققاً س ــم ش ــً ليض ــن 17 طابق ــا م ــون كل منهم ــزان يتك ــان ممي برج
ــه نظــر. ليــس ل

تتكون ذا رزيدنسز سانت ريجيس من غرفتين وثلاث وأربع غرف نوم فاخرة وتتميز بـ :

• خزائن مطبخ وأجهزة مثبتة مسبقاً
• مدخل مطبخ منفصل في غالبية الشقق

• أماكن مخصصة لوقوف السيارات على مستويين
• مساحة مخصصة للتخزين 

• مكان مخصص لتجميع القمامة في كل طابق 

240-260 M2 355-390 M2 405-525 M2

شقق بغرفتين شقق بثلاث غرف شقق بأربع غرف
2 Bedroom Apartments 3 Bedroom Apartments 4 Bedroom Apartments 

M2 M2 M2

الســكنية الوحــدات  مــن  محــدود  عــدد  متبقــي 
Limited Number Of Residential Units Available

+962 6 5 777 007   -   eaglehillsjordan.comRender



Basic Services
الخدمات الرئيسة

Tailored to your refined demands, our selection of bespoke services addresses your everyday 
needs.

• Resident dedicated services manager
• 24-Hour receptionist
• Concierge services
• Valet parking
• Legendary butler services
• 24-Hour manned security
• Access to most of the hotel facilities
• Direct telephone service to the hotel via the residences’ reception
• Cleaning, maintenance and repair of residential common areas
• Advanced cabling system for telephone and internet lines
• Premier health and safety management
• Stand-by power generator
• Waste management
• Façade cleaning
• Pest control

عبر مجموعة من الخدمات المصممة خصيصاً لتلبية احتياجاتك اليومية ستجد:

• مدير خدمات خاص لإدارة العلاقات اليومية مع السكان
• موظف استقبال متواجد على مدار 24 ساعة

• خدمة الاستقبال والإرشاد
• خدمة اصطفاف السيارات

• خدمة البتلر الأسطورية
• خدمات أمن وحماية على مدار 24 ساعة

• امكانية الدخول الى معظم مرافق الفندق
• خدمة هاتفية مباشرة إلى الفندق عبر مكتب الاستقبال في الشقق
• خدمة تنظيف وصيانة وإصلاح المناطق المشتركة لجميع السكان

• خدمة تنظيف الواجهات
• خدمة نظام الكابلات المتقدم لخطوط الهاتف والإنترنت

• مولد طاقة إحتياطي
• مسؤول إدارة الصحة والسلامة العامة

• خدمة مكافحة الآفات

18-08-2018



À La Carte Services

To fulfil your distinct requests, feel free to choose among our select à la carte services.

• In-residence housekeeping and maid service
• Laundry, dry cleaning, pressing and seamstress services
• 24-Hour in-residence maintenance
• 24-Hour in-residence dining
• In-residence catering
• In-residence personal chef
• Additional personalized butler services
• Business center
• Discrete personal assistant and secretarial services
• World-class spa services including massage, manicure, etc.
• Personal fitness trainers
• Exquisite in-residence botanical services
• Private garden landscaping
• Courier services
• Transportation services
• Pre-arrival provisioning, grocery shopping and delivery

لتلبية طلباتك المميزة يمكنك اختيار إحدى الخدمات التالية:

• خدمة التدبير المنزلي أو خادمة مقيمة
• خدمات الغسيل والتنظيف والكي والخياطة

• صيانة 24 ساعة للسكن
• خدمة تقديم الطعام على مدار 24 ساعة

• خدمة الطعام داخل السكن
• خدمة الطاهي الشخصي داخل السكن

• خدمة البتلر الشخصية
• مركز أعمال

• مساعد شخصي وخدمات السكرتاريا
• خدمات المنتجع الصحي على مستوى عالمي بما في ذلك المساج والمانيكير وما إلى ذلك

• خدمة المدرب الشخصي للياقة البدنية
• خدمة رائعة للعناية بالنباتات في السكن

• مناظر طبيعية في الحديقة الخاصة
• خدمات التوصيل

• خدمات النقل
• خدمة مراجعة معلومات الزوار أو محتويات الأغراض المستلمة والتسوق من البقالة والتوصيل إلى السكن

خدمات ضيافة خاصة 
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St. Regis Facilities & Amenities

Living in The Residences at The St. Regis Amman is truly like no other. As a resident, you are part 

of an inner circle of exquisite service, bespoke experiences and lavish entertainment. Where home 

is rare and extraordinary.  Where every day is a special occasion. Where life is a masterpiece. This 

is the St. Regis signature lifestyle.

Each residence features full access to world-class facilities and amenities. These include indoor 

and outdoor pools, a modern fitness centre, a dedicated lobby, an all-inclusive business centre, 

a multifunctional executive lounge, a private theatre, a children’s indoor playroom and outdoor 

playgrounds, in addition to vast event spaces. All to complement an extraordinary lifestyle at an 

exclusive address.

إن الحيــاة في ذا رزيدنســز ســانت ريجيــس لا مثيــل لهــا. بصفتــك مقيمــً، فقــد أصبحــت جــزءاً لا يتجــزأ مــن 

حلقــة متكاملــة مــن الخدمــة المتميــزة والخــرات الثريــة والترفيــه الفاخــرة، التــي تجعــل مــكان ســكنك 

نــادرا واســتثنائياً، حيــث كل يــوم مــن حياتــك هــو مناســبة خاصــة. إنّــه نمــط الحيــاة المثــالي الــذي يعُــاد 

تعريفــه في ســانت ريجيــس.

ــارب  ــر تج ــتوى لتوف ــة المس ــة عالمي ــائل الراح ــق ووس ــن المراف ــة م ــقة بمجموع ــز كل ش ــا وتتمي كم

ســكنية فاخــرة لأصحــاب الوحــدات الســكنية، حيــث يمكــن للقاطن الاســتمتاع بمســابح داخليــة وخارجية، 

ومركــز حديــث للياقــة البدنيــة، وردهــة اســتقبال خاصــة، وصالــة تنفيذيــة متعــددة الاســتخدام، وقاعــة 

اجتماعــات متعــدّدة الاســتخدام، وســينما خاصــة، وغرفــة ألعــاب داخليــة وخارجيــة للأطفــال، بالإضافــة 

الى مســاحات كــرة ومخصصــة لإقامــة المناســبات.

المرافق ووسائل الراحة في سانت ريجيس

18-08-2018



Multifunctional Executive Lounge
صالة تنفيذية متعددة الاستخدامات
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Ultra Modern Private Theatre
سينما خاصة حديثة
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Meeting Room
غرفة الإجتماعات

18-08-2018



Children’s Indoor Playroom
غرفة ألعاب داخلية للأطفال
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Modern Fitness Centre
مركز لياقة حديث
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Private Indoor Pool
مسبح داخلي خاص
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The St. Regis Amman is a haven of captivating experiences within a magnificent 17-storey tower. 

With 174 luxurious guest rooms, 46 suites and 40 serviced hotel apartments available, guests 

will enjoy breath-taking views, contemporary design and intuitive amenities.

The St. Regis Amman Hotel
فندق سانت ريجيس عمّان

يمتــد فنــدق ســانت ريجيــس عمّــان علــى 17 طابقــً ويمثــل مــاذاً للاســتمتاع بتجــارب آســرة لا تنســى. 

ومــن خــال 174 غرفــة فندقيــة و46 جنــاح فندقــي بالإضافــة إلى 40 شــقة فندقيــة مخدومــة؛ يعَــد 

ــة ووســائل راحــة متكاملــة مضافــً  ســانت ريجيــس زواره بمتعــة إقامــة لا تضاهــى، بتصميمــات عصري

إليهــا مرافــق ذكيــة تزيــد مــن فخامــة الإقامــة.

56,196 M2

المساحة المبنية
Built Up Area

174 46 40

غرف النزلاء جناح فندقي شقة مخدومة
Guest Rooms Suites Serviced Hotel Apartments

4

مطاعم
Restaurants

M2

Render



The District - Retail
ذا ديستريك - محلات تجارية

• Over 3,937 m2 of net leasable
   area (including an outdoor terrace)
• 3-Stories on the podium level
• Diverse luxury retail mix
• High profile retail visibility
• Convenient access and egress

• Private entrance
• Dedicated valet parking
• Dedicated parking area
• Direct access from the hotel
• Scenic water features

The quintessence of exclusive shopping and dining is located on the Podium Level of The St. 
Regis Amman and opens its doors to a world of luxury and extraordinary experiences. 

• أكثر من 3,937 متر مربع من إجمالي المساحة 
المخصصة للإيجار )من ضمنها الشرفة 

الخارجية(.
• ثلاثة طوابق تجارية

• مزيج متنوع من محلات التجزئة الفاخرة
مستوى عالٍ لمحلات البيع بالتجزئة 	•

سهولة الدخول والخروج 	•
مدخل خاص 	•

خدمة مخصصة لاصطفاف السيارات 	•
مساحة مخصصة للاصطفاف 	•

دخول مباشر من الفندق 	•
ديكورات مائية توحي بفخامة المكان 	•

حيــث متعــة الرفاهيــة تنتظــرك للاســتمتاع بالتســوق والمطاعــم المتواجــدة بشــكل حصــري في الطوابــق 
ــارب  ــي التج ــع ومحب ــذوق الرفي ــاب ال ــه لأصح ــح أبواب ــذي يفت ــان ال ــس عمّ ــانت ريجي ــدق س ــن فن الأولى م

ــتثنائية. الاس

3,937 M2 25 4

منطقة التأجير محلات تجارية مطاعم
Leasable Area Retail Shops Restaurants

M2
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Ballroom
قاعة مناسبات

820

سعة
Capacity

2,400 M2

مساحة قاعة المناسبات
Ballroom Area

M2

Render



Marriott International, Inc. (NASDAQ: MAR) is the world’s largest hotel company based in 
Bethesda, Maryland, USA, with more than 5,700 properties in over 110 countries. Marriott 
operates and franchises hotels and licenses vacation ownership resorts. The company’s 30 
leading brands include: Bulgari Hotels and Resorts®, The Ritz-Carlton® and The Ritz-Carlton 
Reserve®, St. Regis®, W®, EDITION®, JW Marriott®, The Luxury Collection®, Marriott 
Hotels®, Westin®, Le Méridien®, Renaissance® Hotels, Sheraton®, Delta Hotels by MarriottSM, 
Marriott Executive Apartments®, Marriott Vacation Club®, Autograph Collection® Hotels, 
Tribute Portfolio™, Design Hotels™, Gaylord Hotels®, Courtyard®, Four Points® by Sheraton, 
SpringHill Suites®, Fairfield Inn & Suites®, Residence Inn®, TownePlace Suites®, AC Hotels by 
Marriott®, Aloft®, Element®, Moxy Hotels®, and Protea Hotels by Marriott®. The company also 
operates awardwinning loyalty programs: Marriott Rewards®, which includes The Ritz-Carlton 
Rewards®, and Starwood Preferred Guest®. For more information, please visit our website at 
www.marriott.com, and for the latest company news, visit www. marriottnewscentre.com.

Combining classic sophistication with a modern sensibility, St. Regis is committed to delivering 
exceptional experiences at over 30 luxury hotels and resorts in the best addresses around the 
world. For more information on St. Regis Hotels & Resorts, please visit www.stregis.com. For the 
privilege of residential ownership, please visit www.stregis.com/residences. And to learn how the 
brand celebrates the art of play, visit www.stregis.com/familytraditions.
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